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Actualiteiten

. van V&VN heeft verzocht om een overleg over het

amendement zeggenschap en herstel. Het secretariaat plant voor morgen

eind van de dag een afspraakin.

eo De MLZS heeft haar dank uitgesproken richting iedereen die aan het long-

COVID dossier heeft gewerkt. De vervolgstappen zullen vanaf volgende

week door enfEgworden opgepakt.

eo De MLZS heeft verzocht om aanvullende toelichting op de interpretatie van

het kader voor het beoordelen van uitzonderingsverzoeken in het kader van

de WNT.

e De nota voor de MLZS over de verschillende arbeidsmarkttrajecten ligt nu

bijJEEZY Deze zal dinsdag worden besproken in het MT.

eo Eris samen met SZW een nieuwe aanbiedingsbrief geschreven voor het

advies van het college van de rechten van de mens over de voltijdsbonus.

eo Het ‘kopverhaal’ van de drie BWP wordt morgenochtend met hen

besproken. Dit is niet gelijk aan de input voor het debat n.a.v. de

planningsbrief op 8 maart. Hiervoor zal MEVA ook nog teksten moeten

aanleveren voor een aantal onderwerpen op ons beleidsterrein.

eo Donderdag is er een interview over de human capital agenda met Health

Holland. De inhoudelijke voorbereiding is reeds goedgekeurd door de MLZS.

Pagina 1 van 4

972329



We zijn gevraagd om mee te lezen op een brief over studiefinanciering van ERES

OCW. De stasVWS wilt graag meelezen op de paragraaf over mentale

gezondheid van studenten. Arbeidsmarkt

Defffheeft in een mail opmerkingen geplaatst bij het verslag van het
Dat

werkbezoek over statushouders die zijn gaan werken in de zorg. [RE APGE

heeft deigeen toelichting gegeven.

De beroepsvereniging voor de BMH heeft ons bedankt voor onze

inspanningen omtrent het traject en de brief en kan zich vinden in onze lijn.

Dinsdag is er in dit kader een gesprek met de ambulanceverpleegkundigen.

Vervolgens spreekt de EE vriidag met de vereniging van hogescholen.

Er is zaterdag een verzoek binnen gekomen om het versoepelen van de BIG-

procedures voor Oekraiense zorgverleners te verkennen. Er zal contact

worden opgenomen met WJZ om uit te zoeken wat de insteek achter het

verzoek is.

BES! tijdens de afwezigheid vanEE]als piv. vaniilop

donderdagochtend het eerste aanspreekpunt zijn en zal de dossiers WNT,

long-COVID en leven lang ontwikkelen (LLO) voor haar rekening nemen.

[EEFZheemt de bonus- en COZO-regeling op zich.

In de BR van 11 maart zullen de COVID-directies worden besproken. De

taakverdeling en de gevolgen voor fte’s van andere directies zullen pas later

aan bod komen.

Terugkoppeling eerste begrotingshespreking in BR: VWS zal ‘eigen broek

moeten ophouden’, maar dit zal wel leiden tot een beperktere taakstelling

dan voorgaande jaren. De afgewezen claims met politiek gevoelige

consequenties worden momenteel geinventariseerd en zullen worden

voorgelegd. Vanuit MEVA zal de claim voor de jeugdartsen hiervoor worden

aangedragen. Voor onze claim voor de uitvoeringskosten van DUS-I zal

worden gekeken of bestaande middelen kunnen worden omgelabeld.

MEVA is vanuit de programmadirectie nafase COVID-19 gevraagd om te

ondersteunen bij ‘parlementaire referentietrajecten’. Er zal een mail

worden gestuurd naar [EEmet het verzoek om meer uitleg

over het proces en naar wat voor ondersteuning zij precies zoeken.

Op 9 maart zal Extra Handen voor de Zorg een boekje met een evaluatie van

het traject overhandigen aan de MLZS. Er zal worden uitgezicht wat de

precieze inhoud hiervan is.

De scholingsprogramma’s herregistratie voor de Klinisch Technologen en

Orthopedagogen-Generalist zijn klaar. Het ontwikkelen van deze

scholingsprogramma’s was een vereiste bij opname in de BIG.

We hebben een brief ontvangen van een extern geleide stuurgroep

cosmetische zorg met het verzoek aan VWS om met aanvullende richtlijnen

voor kwaliteitsstandaarden te komen.

Er zal gekeken worden wat de nieuwe gezamenlijke taal en koptekst van de

BWP betekent voor de kabinetsreactie op het WRR-advies.
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Voorbereiding IZA-overleg met MVWS 512e

eo Het MT hespreekt de stukken ter voorbereiding van een overleg met de
:

Dir. Macro-Eco. Vraagst. En

MVWS over het IZA later deze week. Arbeidsmarkt

eo Eris afgesproken dat[JEfE contact opneemt met [IEEEZIom de

betrokkenheid van MEVA bij dit traject te bespreken met als doel om beter

aangehaakt te zijn bij de ontwikkelingen.

Datum

1 maart 2022

Nota arbeidsmarkttrajecten
eo Het MT bespreekt een nota over de verschillende arbeidsmarktrajecten

zowel binnen VWS als interdepartementaal.

Het MT verzoekt om uit te zoeken wat de rol van SZW is bij de

interdepartementale trajecten. De vraag is waarop we precies bij hen

kunnen aanhaken.

Het MT verzoekt om bij het interdepartementale programma aan te geven

welke elementen MEVA hier graag in terug zou willen zien (bijv. de reactie

op het advies over de voltijdsbonus, arbeidsmigratie, meer uren werken)

Het MT geeft aan dat voor de WOZO en IZA de mogelijke afspraken

concreter kunnen worden gemaakt en verzoekt duidelijk aan te geven waar

we op inzetten.

Met betrekking tot het aandeel van de zorg in de totale arbeidsmarkt zal de

MLZS gevraagd worden naar een besluit over of 1 op 6 of 1 op 7 gehanteerd

zal worden. Het verschil, dat voortkomt uit het al dan niet meetellen van

zelfstandigen, kan consequenties hebben voor de te nemen maatregelen.

o Daarbij is het ook goed om op te merken dat de door het WRR

geschetste beweging richting 1 op 3 nu al bezig is en dat er nu al

beleid voor de toekomst gemaakt zal moeten worden.

Het MT verzoekt om in de nota op te nemen dat in de akkoorden een

duidelijk ‘wat als’ scenario zal moeten zitten.

Leven lang ontwikkelen

eo Het MT bespreekt een notitie over de visie op leven lang ontwikkelen (LLO).

De vragen aan het MT zijn:

o Wordt de voorgestelde lijn en het uitgangspunt gedeeld voor

verdere uitwerking van o.a. actieprogramma, SPP, KipZ en het VVT-

opleidingsakkoord?

o Heeft het MT suggesties voor het doen van aanvullend onderzoek

rond LLO?

eo Het MT geeft aan de notitie helder te vinden en kan zich vinden in de

voorgestelde lijn.

e Het MT benadrukt het belang van heldere communicatie richting de

veldpartijen over LLO en verzoekt om hen een integraal overzicht te bieden

van de beschikbare subsidies (ook die van SZW, EZK en OCW).

eo Het MT vraagt om voorzichtig te zijn in het maken van onderscheid tussen

de drie genoemde doelgroepen.
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Het MT verzoekt om aanvullend onderzoek naar welke knelpunten er zijn; ~~ JS¥8

welke randvoorwaarden zijn in welke sector mogelijk niet op orde?
TerTB Nirah

o Mogelijke knelpunten zijn, zeggenschap, regie, autonomie en Arbeidsmarkt

beschikbare tijd.

Het MT concludeert dat deze visie met de genoemde aanpassingen gebruikt Datum 2022

kan worden als startpunt voor de herzieningen van SectorplanPlus, de KiPZ

en het opleidingsakkoord in de VVT.

Het MT spreekt af om de notitie voor te leggen aan de stuurgroep

toekomstbestendigheid BIG, die op 16 maart weer bijeen komt. Hierbij zal

de eerder genoemde nuancering van het verschil tussen de doelgroepen

toegelicht worden.

Het MT spreekt af dat in de nota over de KiPZ voor de MVWS en MLZS

wordt opgenomen dat er een verkenning gaat plaatsvinden naar of er een

vervolg moet komen en zo ja, in welke vorm.
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